

# situations

2015 Kernkraftwerk Leibstadt AG, Leibstadt/Switzerland



## DAUPHIN

HumanDesign® Group























Marken/*Brands*:



Objekt/*Object*:

Kernkraftwerk Leibstadt AG, Leibstadt/Switzerland

Branche/*Sector*:

Industry & Technology

Produkte/*Products*:

Dauphin Shape mesh



Zonen/*zones*:

team office, open space office, conference

Situation/*situation*:

Im Kernkraftwerk Leibstadt wird im Auftrag und nach Vorgabe der Eigentümer sicher, zuverlässig und wirtschaftlich Strom produziert. Die Arbeitsplätze im neuen Bürogebäude sollen sich harmonisch in die offene, transparente Architektur integrieren und gleichzeitig nach ergonomischen Grundsätzen gestaltet sein.

*At Leibstadt Nuclear Power Station, electricity is produced safely, reliably and cost-effectively on behalf of the owners and in accordance with their requirements. In the new office building, the workstations designed in accordance with ergonomic principles are to be integrated harmoniously into the open-plan, transparent architecture.*

Lösung/*solution*:

Die luftige Optik und die klare Linienführung der Shape mesh Bürostuhlserie von Dauphin führen die ästhetische Transparenz der Architektur fort, wobei die Bürodrehstühle eine harmonische Einheit mit den Besucher- und den Konferenzdrehstühlen bilden. An den Arbeitsplätzen im Open Space fördert die patentierte Syncro-3-D-Balance® Mechanik der Drehstühle dynamische Haltungswchsel und erhöht so Aufmerksamkeit und Konzentration.

*The light and airy appearance as well as the distinctive lines of the Shape mesh office chair range from Dauphin continue the aesthetic transparency of the architecture. The office swivel chairs form a harmonious unit with the visitor and conference swivel chairs. At the open space workstations, the swivel chairs' patented Syncro-3-D-Balance® mechanism encourages a dynamic change of posture and thus helps to increase attention and concentration.*